
شهردار تهران یک شخصیت ورزشی و
ورزش دوست است

رئیس سازمان ورزش شهرداری تهران: نگاه شهرداری تهران کمک به ورزش
کشور و تیمهای بزرگی مثل پرسپولیس و استقلال است.

حسین اوجاقی در برنامه صبح بخیر ایران درباره اینکه به چه علتی
ورزشگاه امام رضا (ع) که برای استقلال و ورزشگاه شهیدکاظمی که
برای پرسپولیس است، اما در اموال این دو باشگاه محاسبه و ارزش
گذاری نشده است، افزود: در جریان این موضوع نیستم، اما این را

میدانم شهردار تهران یک شخصیت ورزشی و ورزش دوست است.

وی ادامه داد: شهردار تهران علاقمند است به تیمهای بزرگی مثل
پرسپولیس و استقلال کمک کند و یک تعامل خوبی وجود دارد و حتماً یک

تعامل و همکاری با تیمهای استقلال و پرسپولیس خواهد شد.

اوجاقی در پاسخ به این سوال که احتمال باز پس گرفته شدن این دو
ورزشگاه از تیمهای پایتخت نیست؟ گفت: مطمئناً آقای شهردار این
نگاه را دارند که به ورزش کشور و به تیمهای بزرگی مثل پرسپولیس و

استقلال کمک شود.

مدیرفنی تیم ملی ووشو درباره وضعیت فدراسیون و تیم ملی، افزود:
فدراسیون ووشو پارسال و امسال به علت کووید ۱۹ یکسری مسابقات را
برگزار کرد. مسابقات ساندا را بین نخبگان و بین منتخبین ساندای
کشور برگزار کرد که سطح آمادگی ووشوکاران همچنان حفظ بشود و این
خیلی کمک کرد که الان این ورزشکاران در اردوی تیم ملی با سطح بالا

و آمادگی خوب و قابل قبولی شرکت کردند.

وی ادامه داد: یعنی عقب افتادگی خیلی از کشورها به علت نداشتن
اردو و مسابقات که حتما دچارش خواهند بود، مطمئنا ورزشکاران
ایران در آن وضعیت قرار نخواهند گرفت و این نویدبخش این خواهد
بود که ما در بازیهای آسیایی یک رقابت جدی و خوبی حتماً با
چینیها خواهیم داشت و مطمئناً نتایج خوبی را در این مسابقات

خواهیم گرفت.

سرمربی سابق تیم ملی ووشو درباره کمکهایی که به کادر فنی میکند
هم افزود: کادر فنی، کادر مجرب و با کارنامه خوبی است. امیر
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اوجاقی و علی دهقان کسانی هستند که سابقه خیلی درخشانی هم در بحث
قهرمانی و هم در بحث مربیگری داشتند. من هم به عنوان مدیرفنی و
کسی که تجربهای را در این سال داشتم تجربیاتم را در اختیار
دوستان و فدراسیون قرار میدهم، ولی به خاطر مشغلهای که دارم از
نظر فیزیکی یک مقدار کمتر از قبل در اردوها حضور دارم. اما این
مسئولیت به دوش من است و این وظیفه را احساس میکنم که هر کمکی از

دستم بر بیاید دریغ نکنم.


